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PROTOKÓŁ NR  3-3/2024 

z pierwszego  posiedzenia 

Komisji Mobilności i Transportu  

Rady Miasta Gdańska, 

które  odbyło  się  13 czerwca 2024 r., godz. 15:00  w s. 003 

Nowego  Ratusza  przy ul. Wały Jagiellońskie 1  w Gdańsku. 

 

Obecni: wg załączonej listy obecności, która  stanowi załącznik Nr 1  do niniejszego 

protokołu.  

 

Na  stan 6 (siedmiu) członków Komisji, w posiedzeniu uczestniczyło 6 (sześciu)  czyli było 

quorum  do podejmowania prawomocnych decyzji. 

 

Posiedzeniu  przewodniczył  radny Marcin Makowski–Przewodniczący Komisji. 

 

Lista obecności Komisji stanowi załącznik  nr 1.  

Lista osób zaproszonych na posiedzenie  stanowi załącznik nr 2.  

 

Marcin Makowski – przewodniczący Komisji – Po stwierdzeniu quorum, otworzył 3 

posiedzenie, powitał zebranych i poinformował, że porządek obrad został dostarczony 

radnym w terminie regulaminowym, stanowi załącznik nr 3 do protokołu.   

 

Przewodniczący zaproponował następujący porządek obrad:         

 

Opiniowanie projektów uchwał RMG. 

 

1.1 w sprawie udzielenia Prezydentowi Miasta Gdańska wotum zaufania 

– druk nr 24; 

 

Referuje: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 

 

2. Plan Pracy Komisji Mobilności i Transportu na 2024 rok. 

 

3. Terminarz posiedzeń Komisji Mobilności i Transportu na 2024 rok. 

 

4. Sprawy bieżące, wolne wnioski, korespondencja. 

 

PUNKT 1 

1.1 w sprawie udzielenia Prezydentowi Miasta Gdańska wotum zaufania 

– druk nr 24; 

 

 

 



Oryginał  projektu  uchwały znajduje się  przy  protokole  z  sesji  Rady  Miasta Gdańska z 

dnia 20 czerwca 2024 r. 

Przedmiotowy projekt uchwały, zgodnie z jego uzasadnieniem omówił  

Marcin Hrynkiewicz, Kierownik Referatu Badań i Analiz Społeczno – Gospodarczych 

oraz Sandra Stelmak, Inspektor, Wydział Polityki Gospodarczej. 

 

Przystąpiono do głosowania 

 

 

LP. Nazwisko i imię za Przeciw Wstrzymujący 

się 

1. Marcin Makowski x -  - 

2.  Kamila Błaszczyk  x - - 

3.  Wojciech Błaszkowski x - - 

4. Anna Golędzinowska x - - 

5. Kazimierz Koralewski  - - x 

6. Marcin Mickun x - - 

 

Komisja po wysłuchaniu informacji i wyjaśnień złożonych przez Panią Marcina 

Hrynkiewicza, Kierownika Referatu Badań i Analiz Społeczno – Gospodarczych – 5 

głosami „za”  i 1 głosem wstrzymującym pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt 

uchwały. 

Opinia Nr 3-3/4-4/2024 znajduje się przy sprawie BRMG.0006.163.2024. 

Kazimierz Koralewski – członek komisji – spytał skąd jest zaczerpnięty wskaźnik 

motoryzacyjny.  

 

Sandra Stelmak, Inspektor, Wydział Polityki Gospodarczej – odpowiedziała, że jest to 

zaczerpnięte z danych Głównego Urzędu Statystycznego.  

 

Marcin Makowski – przewodniczący Komisji – spytał skąd wiadomo jest, że 95% 

Gdańszczan jest zadowolonych z jakości życia w Gdańsku. 

Sandra Stelmak, Inspektor, Wydział Polityki Gospodarczej – odpowiedziała, że 

wiadomo to z badania Komisji Europejskiej, która udostępniła swój Raport Jakości Życia 

w miastach europejskich. 

Marcin Makowski – przewodniczący Komisji – spytał czy wiadomo na jakiej próbie 

zostało to zbadane. 

Marcin Hrynkiewicz, Kierownik Referatu Badań i Analiz Społeczno – Gospodarczych 

– odpowiedział, że na pewno grupa reprezentatywna musi być w badaniu, trzeba byłoby 

zobaczyć jakie miasta były brane pod uwagę, przy czym mowa tu była o większych 

miastach w Europie.  

Marcin Makowski – przewodniczący Komisji – spytał czy wiadomo jaka była skala, jeśli 

chodzi o wskaźniki jakości życia.  



Marcin Hrynkiewicz, Kierownik Referatu Badań i Analiz Społeczno – Gospodarczych 

– odpowiedział, że od 1,6 do 4,15.  

Marcin Makowski – przewodniczący Komisji – zwrócił się z pytaniem o termin Velocity 

w Gdańsku. 

Marcin Hrynkiewicz, Kierownik Referatu Badań i Analiz Społeczno – Gospodarczych 

– potwierdził, że impreza odbędzie w czerwcu 2025 r.  

PUNKT 2 

Plan Pracy Komisji Mobilności i Transportu na 2024 rok. 

 

Marcin Makowski – przewodniczący Komisji – powiedział, że komisja musi przyjąć Plan 

Pracy na 2024 r. Został on przesłany wszystkim członkom komisji. Dodał, że na 

posiedzenie we wrześniu chciałby zaprosić przedstawicieli Marszałka Województwa 

Pomorskiego i jedno posiedzenie powinno być wyjazdowe. 

Przystąpiono do głosowania 

 

 

LP. Nazwisko i imię za Przeciw Wstrzymujący 

się 

1. Marcin Makowski x -  - 

2.  Kamila Błaszczyk  x - - 

3.  Wojciech Błaszkowski x - - 

4. Anna Golędzinowska x - - 

5. Kazimierz Koralewski  x - - 

6. Marcin Mickun x - - 

 

PUNKT 3 

Terminarz posiedzeń Komisji Mobilności i Transportu na 2024 rok. 

 Przystąpiono do głosowania 

 

LP. Nazwisko i imię za Przeciw Wstrzymujący 

się 

1. Marcin Makowski x -  - 

2.  Kamila Błaszczyk  x - - 

3.  Wojciech Błaszkowski x - - 

4. Anna Golędzinowska x - - 

5. Kazimierz Koralewski  x - - 

6. Marcin Mickun x - - 

 

 

 

 

 



 

PUNKT 4 

Sprawy bieżące, wolne wnioski, korespondencja. 

Marcin Makowski – przewodniczący Komisji – poinformował, że wysłał maila do GAIT  

z prośbą o odpowiedź w sprawie skargi dotyczącej zachowania kierowcy. Sprawa została 

przez GAIT skierowana do firmy BP Tour. Poruszył sprawę, z którą zwrócił się mieszkaniec 

Gdańska, dotyczącą możliwości przyznania zniżek na komunikację miejską dla weteranów 

wojennych walczących poza granicami państwa lub zwolnienia ich z opłat. Dodał, że 

w niektórych miastach tacy weterani mogą korzystać ze zniżek. 

 

Anna Golędzinowska – członek komisji – zaproponowała aby wystąpić do Związku 

Komunikacyjnego Zatoki Gdańskiej, spółki Innobaltica. Mówi się o rozwiązaniach 

centralnych, co ułatwiłoby rozmowy z partnerami.  

 

Kamila Błaszczyk – członek komisji – stwierdziła, że z tego co pamięta, Gdańsk ma jedną 

z najbardziej rozbudowanych ofert jeśli chodzi o zniżki. 

 

Marcin Makowski – przewodniczący Komisji – powiedział, że w takim razie napisze 

oficjalne pismo w tej sprawie.  

 

Anna Golędzinowska – członek komisji – spytała co z tematem ulicy Jasieńskiej. Dodała, 

że jest to trudny temat ponieważ mamy do czynienia z bardzo starym układem drogowym, 

sięgającym aż średniowiecza, nie spełnia on dzisiejszym standardów. Dodała, że rozumie 

punkt widzenia wnioskodawcy natomiast jego pomysł nie spotkał się z entuzjazmem.  

 

Marcin Makowski – przewodniczący Komisji – powiedział, że również miał okazję 

rozmawiać z tą osobą. Dodał, że jego zdaniem trzeba się na razie wstrzymać z działaniami. 

Zaproponował, że spotka się z wnioskodawcą i przedyskutuje z nim temat ponownie.  

Spytał czy są jeszcze jakieś wnioski. Nie było więcej pytań. Zamknął posiedzenie – godz. 

16:00.  

 

 

 

           Przewodniczący Komisji   

            Mobilności i Transportu 

 

 

                 /-/ Marcin Makowski 

        

 

 

 

Protokołowała: 

Magdalena Garbowska 

 

 

 


